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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz – Magyar Polgári Szövetsé g
Országgyű lési képvisel őcsoportja

Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony !

„Az új arisztokrácia tagjaira nem vonatkoznak a fair play szabályai?” címmel a Házszabál y
91 .§ (1) és (2) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Kóka János gazdasági é s
közlekedési miniszternek .

Kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön az épülő villájával kapcsolatban korábban azt állította, hogy ha van Magyarországon
törvényes és szabályos építkezés, akkor az Öné az . Ennek ellenére nap, mint nap kerülnek elő
új, botrányos hírek a készül ő villával kapcsolatban . A felmerülő kérdésekre azonban eddig
egyáltalán nem születtek válaszok .

Már tavasszal is fordultam Önhöz írásbeli kérdéssel, akkor arról érdekl ődtem, hogy miért a
tulajdonában álló cég – melynek nevén volt korábban az Ön helikoptere - építi a 600
négyzetméteres villáját, miért nem Ön, a saját nevén, ahogy azt egy átlagos magyar ember
teszi? Ön akkor érdemi válaszra nem méltatott. Gyurcsány Ferenc Fittelina-ügye óta azonban
tudjuk, hogy ez a módszer ÁFA visszaigénylésre, vagy inkább az AFA–val való trükközésre
ad lehetőséget .

A Gyurcsány - kormány tagjai folyamatosan a „fair play"-rő l beszélnek, a kormány pedig az
emberek pénzét költi az err ő l szóló reklámokra. Ennek ellenére a közelmúltban rendőrök
vittek el egy feketemunkást az építkezésrő l, miután a munkaügyi ellenőrzés során kiderült,
hogy a férfi körözés alatt áll . A munkaügyi ellenőrök rajta kívül is találtak be nem jelentet t
alkalmazottat és több román állampolgárságú munkásról is kiderült, hogy szerz ődés nélkül
dolgoztak a Normafa utcában. Ön egyszerűen egy vállrándítással elintézte az ügyet, mondván :
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semmi köze hozzá. Nem valószínű, hogyha egy átlagos magyar ember kerülne hasonló
helyzetbe, akkor a hatóságok megelégednének ennyivel .

Ön korábbi válaszában jelezte, hogy perben áll a villaépítkezés körülményeiről beszámoló
Heti Válasszal . Ezt a pert Ön elveszítette. Így jogosan merül fel az a hetilap által is felvetet t
kérdés : miért nem szerepel a több ezer négyzetméteres telek és az azon épül ő villa a
vagyonnyilatkozatában? A Fidesz arra kérte Gyurcsány Ferencet, hogy rendeljen el tísztáz ó
vizsgálatot, amely minden létez ő körülményt feltár az Ön építkezésével kapcsolatban . A
Fidesz felszólította Gyurcsány Ferencet arra is, hogy élve parlamenti képviselő i
jogosítványával kezdeményezzen vagyonnyilatkozati eljárást. Hiába vártuk ezt attól a
miniszterelnöktől, aki folyamatosan a közélet kifehérítésérő l, a fair playrő l beszél, az ügyben
nem tett semmit Gyurcsány Ferenc .

Miniszter Úr !

A Kóka-villa kapcsán azonban újabb és újabb botrányos hírekről olvashatunk .
Sajtóinformációk szerint a villa szennyvízelvezetésének terveit az a mérnök készítette, ak i
egyben a terveket jóváhagyó F ővárosi Csatornázási művek alkalmazottja.

„Nemcsak politikusként, hanem magánemberként is távol tartom magam etikailag
kifogásolható tranzakcióktól, eddig is így tettem, és ezután is így fogok . " Ezt a mondatot Ön
írta nekem válaszul korábbi írásbeli kérdésemre .

A sokat hangoztatott „fair play” szellemiségének megfelel ően, nem gondolja, hogy
megkérdőjelezhető az az eljárás, amelynek keretében azt a mérnököt bízzák meg a
tervezéssel, aki az engedélyeket kiadó társaságnál dolgozik? Ön etikusnak tartja ezt ?

Várom Miniszter Úr válaszát !

Budapest, 2007 . november 23 .
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